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Αθήνα, 30.7.2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κ. Υπουργούς Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων και 

Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

  

Θέμα: «Ανησυχούν οι κτηνοτρόφοι στην Περαχώρα Τυρνάβου για την ενδεχόμενη εγκατάσταση 

Φωτοβολταϊκού Πάρκου το οποίο θα καταλαμβάνει 900 στρέμματα χορτολιβαδικής έκτασης για 

βόσκηση». 

 

Εκπρόσωποι των κτηνοτρόφων Περαχώρας Τυρνάβου αναφέρουν1 ότι η εν λόγω έκταση 900 

στρεμμάτων έχει ήδη δεσμευτεί για εγκατάσταση φωτοβολταϊκών2. Η γη αυτή έχει παραχωρηθεί 

σε αποκατεστημένους κτηνοτρόφους της περιοχής, ώστε να βόσκουν πάνω από 12.000 πρόβατα. 

Μιλάμε για μία επένδυση άνω των 6.000.000 € που υποστηρίζει πάνω από 25 οικογένειες πολλές 

από τις οποίες νέων κτηνοτρόφων. Χωρίς αμφιβολία, τα έργα εγκατάστασης, η κατάληψη και 

περίφραξη του χώρου και η λειτουργία του σταθμού περιορίζει και δρα ακυρωτικά ως προς τη 

συνέχιση της δραστηριότητας των κτηνοτρόφων. 

Παρά την ομόφωνη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Τυρνάβου τον Οκτώβριο του 

2022, το οποίο τοποθετήθηκε αρνητικά στην κατασκευή δύο μεγάλων φωτοβολταϊκών πάρκων 

πέριξ του οικισμού της Περαχώρας, η διαδικασία για την εγκατάσταση προχωρεί! 

Προφανώς και οι προσπάθειες εταιρειών για την εκμετάλλευση της συγκεκριμένης περιοχής, δεν 

σταμάτησαν ποτέ. 

Ερωτώνται λοιπόν οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Κατά τη διαδικασία της αδειοδότησης προβλέφθηκε, μαζί με την προστασία του περιβάλλοντος, 

η προστασία και της δραστηριότητας των εμπλεκόμενων κτηνοτρόφων; 

2. Σύμφωνα με τον πρώην δήμαρχο Τυρνάβου, κ. Κόκουρα Ιωάννη, η Διεύθυνση Πολιτικής Γης σε 

έγγραφό της αναφέρει ότι η χρήση του λιβαδίου είναι καθαρά κτηνοτροφική και δεν υπάρχει 

επιπλέον έκταση για να μπορεί να γίνει οποιαδήποτε άλλη δράση. Πώς, λοιπόν, είναι δυνατόν να 

συνυπάρξουν κτηνοτρόφοι και λειτουργούσα φωτοβολταϊκή επένδυση με ό,τι αυτό μπορεί να 

συνεπάγεται και για τη διαδικασία της εγκατάστασής της; Υπάρχει προτεινόμενο σχέδιο γι’ αυτό;  

 
1 https://meatnews.gr/%CE%BE%CE%B5%CE%BA%CE%AC%CE%B8%CE%B1%CF%81%CE%BF-
%CF%8C%CF%87%CE%B9-%CF%83%CF%84%CE%B1-
%CF%86%CF%89%CF%84%CE%BF%CE%B2%CE%BF%CE%BB%CF%84%CE%B1%CF%8A%CE%BA%CE%AC-
%CE%B1%CF%80%CF%8C-%CF%84%CE%BF/ 
2 https://tirnavospress.gr/anisychia-stoys-katoikoys-tis-perachoras-tyrnavoy-prokalei-dimioyrgia/ 
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3. Προτίθεται το κράτος να ζητήσει τη συναίνεση των κατοίκων του οικισμού; 

O ερωτών Βουλευτής Λαρίσης 

Γεώργιος Ρούντας 




